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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi közpénzt herdáltak el az ajándék 
mozijegyekre?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Köszönettel  megkaptam  Rétvári  Bence  államtitkár  válaszát  a  „Ki  a  felelős  azért,  hogy
középiskolásokat buszoztattak az Elk*rtuk megtekintésére?” című kérdésemre és a válasz mellé a
két darab mozijegyet. Sajnálatos, hogy a 800 milliós költségvetésből készült propagandafilm senkit
nem érdekel, amit mi sem bizonyít jobban, hogy az IMDB.com filmes oldalon 37 000 értékelés után
10 pontból 1.5 ponton áll a film tetszési indexe. Feltételezem, hogy a nézőszám emelése érdekében
kénytelenek ingyen jegyeket osztogatni.

Miniszter  úr  a  véleményem  az,  hogy  csak  a  TAO-támogatásból  épített  stadionhoz  vagy  az
ajándékozásokkal összerakott médiabirodalomhoz fogható innováció, ahogy megszületett az újkori
magyar  filmtörténet  egész  estés  propagandafilmje.  Mindez  kiválóan  fémjelzi  a  mai  magyar
közállapotokat, az Orbán kormány mérhetetlen arcátlanságát, hogy egy „független művészfilmre” a
kormány tagjai küldözgetnek ingyenjegyet az ellenzéknek!

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat:

1. Hány darab mozijegyet vásárolt és ajándékozott el a minisztérium?
2. Az ajándék mozijegyekre mennyi közpénzt és milyen forrásból költöttek el?
3. Tud arról egyáltalán, hogy Rétvári Bence, az ön államtitkára ellenzéki képviselőknek ingyen

mozijegyeket küldözget?
 

Budapest, 2021. november 30.
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